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The head of the Khazarian mafia is Baron Jacob Nathaniel Rothschild 
Version française corrigée plus bas
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 Jacob Nathaniel Rothschild
The man who is blocking the new financial system and preventing the use of Asian gold for the benefit of the planet is Baron Jacob Nathaniel Rothschild, according to his close relatives as well as the CIA. Baron Rothschild is the head of the Khazarian mafia octopus that controls the issuance of US dollars, Euros, Japanese yen and many other currencies, not including the Chinese yuan or the Russian ruble. It was Rothschild who stood in the way when the Asian elders offered gold at a 13% discount in order to set up a future planning agency charged with ending poverty, stopping environmental destruction turning this planet into a paradise. The plan is supported by the BRICS nations, the Pentagon, most of the agencies and even many of Rothschild’s own relatives.
Related Chinese bank to buy $90bn gold vault in London
Related Analysis of BRICS, Putin, the IMF, The Chinese Yuan and much more | The Fall Of America Signals The Rise Of The New World Order
Related Benjamin Fulford - May 10th 2016: Fulford on David Cayford | Collateral Accounts, Gold Distribution, Criminal Accusations made by Crayford

If Baron Rothschild does not contact the White Dragon Society to negotiate a compromise within 24 hours of this newsletter being published, the WDS will offer 1 ton of gold, available for pick up in Hong Kong, to anybody who can persuade him to get out of the way. By the way Rothschild, we know you are hiding out in Mark Rich’s former house in Zug, Switzerland and not at your country home in Waddeston, Buckinghamshire, England. Don’t bother trying to hide, it would be futile.

Related Rothschild Bank Now Under Criminal Investigation Over Missing $4 Billion in Global Corruption Probe

If other people also block us, we will be forced to issue our own deck of playing cards such as the Bush Nazis did in Iraq. Each card will be redeemable for a certain quantity of gold depending on the nature of the crimes against humanity carried out by the person represented.

Related The Bush Crime Family History | Prescott Bush Helped Nazis, Kennedy Assassination, Vietnam, Reagan Assassination Attempt, and more

However, what the dwindling circle of Rothschild flunkies and Khazarian Nazis need to understand is that the WDS is not out to “get” bad guys. We simply want to save the planet. If somebody stands in the way of our doing this, we will be forced to move them aside.

The other thing to note is that the WDS plan will, in some ways, resemble the year end parties Nomura Securities used to hold for foreign correspondents in Tokyo. Most correspondents are not allowed to accept gifts worth more than $20 or so from their sources. So, what Nomura did was have a bingo game where, it turns out, everybody won a rich prize. This correspondent was once “fooled into” accepting a $300 Noritake tea set in this manner. In other words, the WDS wants to make sure everybody gets a prize including the dinar people, the North Koreans, the various would be M1’s, the gnostic illuminati, the Zap crowd and everybody else who participated in the fight to create a more just financial system. Of course all the people and living creatures of this planet will also emerge a winner once we pull this off, and it will happen.

Related What Will The Global Economy Look Like After The ‘Great Reset'?
Related The David Crayford Discussion Continues… Benjamin Fulford, the Collateral Accounts, and Who Owns the Gold
Related Neil Keenan Update | Obama Out / Cabal Surrender / Currency Revaluation In Progress [?] Brief Commentary by Justin

This is clearly the case because the situation on the ground is getting increasingly desperate for the Khazarian mafia as they are being systematically removed from power around the world.

The biggest recent developments have been in Israel where Defense Minister Moshe Ya’alon resigned last week denouncing “extremism, violence and racism,” in Israeli society and in the Netanyahu regime.

http://www.haaretz.com/israel-news/1.720653

This follows comments made by IDF Deputy Chief of Staff Yair Golan on Holocaust Remembrance Day where, among other things, he said “The rain of racist bills in the Knesset, those already adopted and those in the works, strongly resembles the laws adopted by the Reichstag in the early days of the Nazi regime.”

http://www.veteranstoday.com/2016/05/22/uri-avnery-traces-of-nazism-in-israel-confirmed/

These comments were supported by former Israeli Prime Minister Ehud Barak who said Israel has been “infected by the seeds of fascism.”

It seems the Jewish people are finally waking up to the fact their own leadership is actually composed of Khazarian Nazi gangsters with a genocidal agenda.

This belated awakening of the Jews to the horrors they have been subjected to over the millennia by their Satan worshipping leaders is not happening by accident. The Russians have carried out a very sophisticated campaign by forcing Israeli Prime Minister Benyamin Netanyahu to to hire the Soviet born right wing extremist Avigdor Lieberman as the new defense minister, Pentagon intelligence says. This extremist will carry out suicidal aggressive policies that will “hasten the destruction of Israel,” they say. In particular Lieberman is expected to order an invasion of Lebanon that will unleash a rain of missiles that their so-called Iron Dome defenses will be useless against, the sources say.


The other thing that is imminent is the financial destruction of the Israeli regime. That is because the US Senate overcame opposition by puppet president Barack Obama to pass a bill that would allow US citizens to sue foreign governments for not only terrorism but also aircraft sabotage, hostage taking and extrajudicial killing. While the Khazarian mafia controlled press seems to think this bill is aimed at Saudi Arabia, the real target is Israel. Israel (and its secret Rothschild kings) can now be sued for 911, the Paris attacks, Malaysian flight 370/17, the Sinai Russian aircraft crash and now, last week’s Egyptair incident. Pentagon sources say the words “aircraft sabotage” were deliberately added to the Senate bill just to make Israel accountable for its actions.
Related Obama: We Can't Let Truth Come Out About Saudi Involvement In 9/11, Or Else America's Terrorism Will Be Revealed
Related The FBI Has 80,000 Documents On Saudi Ties To 9/11 It Tried To Suppress

In the case of last week’s Egyptair “crash” CIA sources say what really happened was that three French government agents were on their way to Egypt to expose serious Khazarian crimes so the plane they were flying in was diverted to Israel. That is why initial news reports said there were 69 people on board while later reports changed the number to 66. “The Israeli hijack of Egyptair only two days after the Senate bill is a bridge too far and may lead to a massive intel dump of its terrorism and malefactions,” Pentagon sources confirm.

Related Nearly a week after EgyptAir crash, the mystery deepens

The Russians, meanwhile, have forwarded information to the WDS about a major Khazarian traitor in the Pentagon ranks.

They claim US four star general Joseph Leonard Votel, head of US Central Command, “recently secretly visited the city of Rakka, Syria to help ISIS prepare an offensive.” Russian intelligence says Votel’s real allegiance is not to the United States but rather to the Khazarian mafia Vanguard group and its City of London (Rothschild) owners.

Veteran’s today, for its part is saying four intelligence officers, an American, a Saudi, a Turk and a Frenchman were recently captured by Hezbollah in Syria. They are also working for the Khazarian mafia.

http://www.veteranstoday.com/2016/05/22/exclusive-hezbollah-captures-cia-officer-in-aleppo-commanding-al-qaeda/

The Khazarian fifth columnists in the United States are struggling to keep control by sending all their honchos to try to convince Republican presidential candidate Donald Trump to go along with their program. That is why Henry Kissinger, Dick Cheney, James Baker, Sheldon Adelson and others have gone to see him recently. No matter what these people say “the Donald would still be forced by his handlers to do what is best for America, not Israel,” the Pentagon sources say. Trump is backed by the Vatican, the NRA and the Russians among others and will be following a very different agenda from the Clinton/Bush mafia, they add.

Related Trump and Hillary Refuse to Explain Why They Both Share the Same Address in Delaware

The main source of Khazarian power, their privately owned central banks, is also under major cyber-attack. The hacker group anonymous has shut down the computers at the Bank of England, the Boston branch of the Federal Reserve Board, the Bank of France and attacked 20 other central bank computer systems around the world in what they say is just the beginning of an extended campaign against them. These attacks are designed in such a way they don’t affect daily transactions of ordinary people, just Khazarian oligarchs, Anonymous says.

Related DDOS Attacks by Anonymous Hits New York Stock Exchange, World Bank, The Fed, & Vatican — Total Media Blackout

The campaign to cut off Khazarian narcotics money is also proceeding with the head of US Southern Command visiting Peru on May 10th to ensure that country joins Columbia in ensuring cocaine money does not flow to the Khazarian Nazis. The progressive legalization of drugs around the world, with Germany and Japan set to join the US in allowing medical, and possibly even recreational, marijuana is also cutting of Khazarian mob finance.

The Khazarians have been able to mount a limited counter-attack by taking over Brazil and imposing an Israeli to run the country’s central bank. However, only Argentina’s fascist Macri regime has recognized the new government there. A counter attack against the coup regime in Brazil is now taking place in the form of strikes, protests and “other actions.”

In Japan meanwhile, a long planned G7 summit meeting is taking place this week but, it is already clear this group of puppet leaders is not going to accomplish anything other than enjoy hot springs, visit shrines and eat good food. The official communique will be bland to the point of meaninglessness because the people gathering at this summit are becoming increasingly irrelevant. Some groups wanted to kill Obama when he visits Japan but, as Russia’s Vladimir Putin put it, “if someone’s dog bites you, you do not go after the dog but rather its owner.” The ball is now in your court Rothschild.

Related Benjamin Fulford - May 25th 2016: (2 Updates) Talmud Quotes & The Rothschilds have contacted the White Dragon Society

Source: http://benjaminfulford.net/2016/05/23/the-head-of-the-khazarian-mafia-is-baron-jacob-nathaniel-rothschild/
Benjamin Fulford le 23 mai 2016

Le Baron Jacob Nathaniel Rothschild est Le Chef de la Mafia Khazariane
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 Jacob Nathaniel Rothschild
Aux dire de ses proches parents ainsi que de la CIA, l’individu qui bloque l’arrivée du nouveau système financier et empêche l’utilisation de l’or de l’Asie pour le bénéfice de la planète, c’est le baron Jacob Nathaniel Rothschild. Le Baron Rothschild est le chef de la pieuvre mafieuse Khazariane qui contrôle l’émission des dollars américains, des euros, des yens japonais et de nombreuses autres devises, sans inclure toutefois le yuan chinois ou le rouble russe. C’était Rothschild qui s’était mis dans le chemin quand les anciens de l’Asie ont offert de l’or à un rabais de 13 % devant servir à mettre en place une future agence de planification chargée de mettre fin à la pauvreté, à la destruction environnementale et transformer cette planète en un paradis. Le plan est soutenu par les nations BRICS, le Pentagone, la plupart des agences, et même plusieurs membres de la famille de Rothschild.

Related Chinese bank to buy $90bn gold vault in London
Related Analysis of BRICS, Putin, the IMF, The Chinese Yuan and much more | The Fall Of America Signals The Rise Of The New World Order
Related Benjamin Fulford - May 10th 2016: Fulford on David Cayford | Collateral Accounts, Gold Distribution, Criminal Accusations made by Crayford
Si le baron de Rothschild n’entre pas en contact avec la Société Dragon Blanc pour négocier un compromis dans les 24 heures suivant la parution de ce bulletin, la Société Dragon Blanc offrira  1 tonne d’or, disponible pour ramassage à Hong Kong, à tous ceux qui peuvent le persuader de s’ôter de la route. Par ailleurs, Rothschild, nous savons que vous vous cachez dans l’ancienne maison de Mark Rich à Zug, en Suisse, et non pas dans votre maison de campagne à Waddeston, Buckinghamshire, en Angleterre. Ce n’est pas la peine d’essayer de vous cacher, ce serait vain.

Related Rothschild Bank Now Under Criminal Investigation Over Missing $4 Billion in Global Corruption Probe


Si d’autres personnes nous bloquent aussi, nous serons forcés d’abattre notre propre jeu de cartes, tout comme les Nazis Bush l’ont fait en Irak. Chaque carte sera échangeable contre une certaine quantité d’or en fonction de la nature des crimes contre l’humanité commis par la personne représentée.
Related The Bush Crime Family History | Prescott Bush Helped Nazis, Kennedy Assassination, Vietnam, Reagan Assassination Attempt, and more
Cependant, ce que le cercle en effritement des valets Rothschild et des nazis Khazarians ont besoin de comprendre, c’est que la Société Dragon Blanc n’est pas là pour « attraper » les méchants. Nous voulons tout simplement sauver la planète. Si quelqu’un se place à travers de notre route dans cette action, nous serons obligés de le déloger.

L’autre chose à noter est que le plan de la Société Dragon Blanc, à certains égards, ressemble à des partys de fin d’année que Nomura Securities avait l’habitude d’organiser pour les correspondants étrangers à Tokyo. La plupart des correspondants n’étaient pas autorisés à accepter de leurs sources, des cadeaux d’une valeur supérieure à 20 $. Alors, Nomura a fait un jeu de bingo, où il se trouve que tout le monde a gagné un prix substantiel. De cette manière, ce correspondant une fois, a été « trompé à » accepter un ensemble de thé Noritake d’une valeur de 300 $. En d’autres mots, la Société Dragon Blanc veut faire en sorte que tout le monde reçoive un prix, ceci incluant les personnes des dinars, les Nord-Coréens, les divers de M1, les Illuminatis gnostiques, la foule de Zap et tous les autres ayant participé à la lutte pour créer un système financier plus juste. Bien sûr, toutes les personnes et les créatures vivantes de cette planète vont également en sortir gagnants, une fois que nous en finirons avec ceci, et cela va arriver.

Related What Will The Global Economy Look Like After The ‘Great Reset'?
Related The David Crayford Discussion Continues… Benjamin Fulford, the Collateral Accounts, and Who Owns the Gold
Related Neil Keenan Update | Obama Out / Cabal Surrender / Currency Revaluation In Progress [?] Brief Commentary by Justin
Ceci est clairement le cas parce que, sur le terrain, la situation devient de plus en plus désespérée pour la mafia Khazariane alors qu’ils se font systématiquement écarter du pouvoir de par le monde entier.

Parmi les plus grands développements récents, en Israël, le Ministre de la Défense, Moshe Ya’alon, a démissionné la semaine dernière en dénonçant « l’extrémisme, la violence et le racisme » dans la société israélienne et dans le régime Netanyahu.

http://www.haaretz.com/israel-news/1.720653
Ceci suit les observations faites par Yair Golan, chef adjoint d’état-major de l’IDF, le Jour de l’Holocauste où, entre autres choses, il a dit : « La pluie de projets de loi racistes au Knesset, celles qui sont déjà adoptées et celles en projet, ressemblent fortement aux lois adoptées par le Reichstag dans les premiers jours du régime nazi.»
http://www.veteranstoday.com/2016/05/22/uri-avnery-traces-of-nazism-in-israel-confirmed/
Ces commentaires ont été appuyés par l’ancien Premier Ministre israélien, Ehud Barak, qui a dit qu’Israël avait été « infecté par les germes du fascisme ».

Il semble que le peuple juif soit enfin en train de se réveiller à la réalité que leur propre leadership est en fait composé de gangsters Khazarians Nazis, avec un programme génocidaire.

Ce réveil tardif des Juifs aux horreurs qu’ils ont subis au cours des millénaires par leurs dirigeants adorateurs de Satan, ne se produit pas par accident. Les Russes ont mené une campagne très sophistiquée en forçant le Premier Ministre israélien, Benyamin Netanyahu, d’engager l’extrémiste de droite, né soviétique, Avigdor Lieberman, en tant que nouveau ministre de la Défense, disent les renseignements du Pentagone. Cet extrémiste va mener des politiques agressives suicidaires, qui vont « accélérer la destruction d’Israël », disent-ils. Lieberman devrait en particulier ordonner une invasion sur le Liban, ce qui va déclencher une pluie de missiles contre lesquelles leur défense, dites Iron Dome, sera inutile, disent les sources.

L’autre chose qui est imminente, est la destruction financière du régime israélien. En effet, le sénat américain a surmonté l’opposition du président fantoche Barack Obama, et a adopté une loi qui permettrait aux citoyens américains de poursuivre les gouvernements étrangers, non seulement pour terrorisme, mais aussi pour le sabotage des avions, les prises d’otages et les exécutions extrajudiciaires. Alors que la presse, contrôlée par la mafia Khazariane, semble penser que ce projet de loi vise l’Arabie Saoudite, en réalité la véritable cible est Israël. Israël (et ses rois secrets, Rothschild) peuvent désormais être poursuivis pour le 911, les attentats de Paris, les vols 370 / 17 d’Air Malaisie, l’accident d’avion russe au Sinaï et maintenant, l’incident Egyptair de la semaine dernière. Les sources du Pentagone disent que les mots « sabotage d’avion » ont été délibérément ajoutés au projet de loi du Sénat, juste pour rendre Israël responsable de ses propres actions.

Related Obama: We Can't Let Truth Come Out About Saudi Involvement In 9/11, Or Else America's Terrorism Will Be Revealed
Related The FBI Has 80,000 Documents On Saudi Ties To 9/11 It Tried To Suppress


Dans le cas de « l’écrasement » d’Egyptair de la semaine dernière, les sources de la CIA disent que ce qui est vraiment arrivé était que trois agents du gouvernement français étaient en route vers l’Égypte pour exposer les graves crimes Khazarians, et alors l’avion dans lequel ils étaient, a été détourné vers Israël. Voilà pourquoi les reportages initiaux ont parlé de 69 personnes à bord, tandis que les rapports ultérieurs ont changé le nombre à 66. Et alors, les sources du Pentagone disent : « Le détournement d’Egyptair, par Israël, deux jours seulement après le projet de loi du Sénat, c’est aller un peu trop loin, et ça pourrait conduire à une décharge massive de renseignements au sujet de son terrorisme et de ses malversations ».

Related Nearly a week after EgyptAir crash, the mystery deepens


Les Russes, quant à eux, ont transmis des informations à la Société Dragon Blanc de la présence d’un traître Khazarian majeur dans les rangs du Pentagone. Ils affirment que le général américain quatre étoiles, Joseph Leonard Votel, chef du Commandement central des États-Unis, «a récemment secrètement visité la ville de Rakka, en Syrie pour aider ISIS à préparer une offensive». L’Intelligence Russe dit que l’allégeance réelle de Votel ne va pas aux États-Unis, mais plutôt vers le groupe Vanguard de la mafia Khazariane et à ses propriétaires de la City of London (Rothschild).

Veteran’s Today, pour sa part, dit que quatre agents du renseignement, un Américain, un Saoudien, un Turc et un Français ont récemment été capturés par le Hezbollah en Syrie. Tous les quatre travaillent également pour la mafia Khazariane.

http://www.veteranstoday.com/2016/05/22/exclusive-hezbollah-captures-cia-officer-in-aleppo-commanding-al-qaeda/
Les chroniqueurs Khazarians de la cinquième colonne aux États-Unis, s’acharnent à conserver le contrôle en envoyant tous leurs sbires à tenter de convaincre le candidat présidentiel républicain, Donald Trump, de se rallier à leur programme. Voilà pourquoi Henry Kissinger, Dick Cheney, James Baker, Sheldon Adelson, et d’autres, sont allés lui rendre visite récemment. Mais, les sources du Pentagone disent que, peu importe la chanson de ces gens-là, « le Donald serait encore forcé par ses gestionnaires à faire ce qui est le mieux pour l’Amérique, non pas pour Israël ». En effet, Trump a, entre-autres, l’appui du Vatican, de l’ARN et des Russes, et il suivra un programme très différent de celui de la mafia Clinton / Bush, ajoutent-ils.

Related Trump and Hillary Refuse to Explain Why They Both Share the Same Address in Delaware

La principale source du pouvoir Khazarian, leurs banques centrales privées, est également sous cyber-attaque majeure. Le groupe de hackers, Anonymous, a fait tomber les ordinateurs de la Banque d’Angleterre, la branche de Boston de la Réserve Fédérale, la Banque de France, et a attaqué 20 autres systèmes informatiques des banques centrales à travers le monde, dans ce qu’ils disent n’être que le début d’une longue campagne menée contre eux. Et les Anonymous affirment que ces attaques sont conçues de manière à ce que cela ne touche pas les transactions quotidiennes des gens ordinaires, seulement les oligarques Khazarians.

Related DDOS Attacks by Anonymous Hits New York Stock Exchange, World Bank, The Fed, & Vatican — Total Media Blackout


La campagne pour couper aux Khazarians l’argent des stupéfiants, est également en évolution, avec le chef du commandement du Sud des États-Unis, en visite au Pérou le 10 mai, pour veiller à ce que le pays se joigne à la Colombie pour s’assurer que l’argent de la cocaïne ne s’écoule pas vers les Nazis Khazarians. La légalisation progressive des drogues dans le monde, avec l’Allemagne et le Japon, se préparant à rejoindre les États-Unis, à permettre l’utilisation médicale, et peut-être même de loisir, de la marijuana, restreint aussi la mafia Khazariane en coupant leurs revenus financiers.

Les Khazars ont été en mesure de monter une contre-attaque limitée en s’emparant du Brésil, et en imposant qu’un Israélien dirige la banque centrale de ce pays. Cependant, uniquement Macri, du régime fasciste de l’Argentine, a reconnu le nouveau gouvernement là-bas. Une contre-attaque contre le régime putschiste au Brésil, est en train de se mettre en place sous forme de grèves, de manifestations et « autres actions ».

Au Japon, pendant ce temps, une réunion prévue de longue date, du sommet du G7, se déroule cette semaine, mais il est déjà clair que ce groupe de dirigeants fantoches ne va pas accomplir quoi que ce soit d’autre que de profiter des sources thermales, visiter les sanctuaires, et se régaler de la bonne nourriture. Le communiqué officiel sera insipide au point de n’avoir aucun sens parce que les personnes rassemblées à ce sommet sont de plus en plus hors propos. Certains groupes voulaient tuer Obama lors de sa visite au Japon mais, ainsi que l’a dit Vladimir Poutine, « si le chien de quelqu’un vous mord, ne partez pas après le chien, mais plutôt son propriétaire. » La balle est maintenant dans votre camp, Rothschild.

Related Benjamin Fulford - May 25th 2016: (2 Updates) Talmud Quotes & The Rothschilds have contacted the White Dragon Society
Traduction Estelle P. pour www.stopmensonges.com
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